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Verslag vergadering wijkplatform Bemmel Centrum 
 
Datum: 19 november 2024 
 
De volgende onderwerpen zijn besproken: 
 
1. Vluchtelingenwerk 
We zullen contact leggen met Vluchtelingenwerk. Mogelijk kan het wijkplatform iets 
betekenen voor Vluchtelingenwerk. 
 
Op 19 november hebben omwonenden van de pastorie een uitnodiging van de gemeente 
gekregen om een bezoek te brengen aan de pastorie, waar Oekraïners zijn gehuisvest. Een 
deel van de omwonenden hebben geen uitnodiging ontvangen voor een bezoek aan de 
pastorie. We zullen dit natrekken bij de gemeente. 
 
2. Vernielingen parkeergarage 
Op 18 november zijn 2 jongens op heterdaad betrapt bij het vernielen van gipsplaten in de 
parkeergarage. De politie is gebeld en heeft 2 verdachten opgepakt.  
 
3. Transformatiehuisje in de Ward 
Het transformatorhuisje in de Ward is nog steeds niet afgeschermd, waardoor mensen in de 
gaten kunnen vallen. Na contact van de gemeente met Liander heeft Liander de gaten 
opgevuld. 
 
4. Vergaderdata 2025 (14-1, 18-2, 25-3, 22-4, 20-5, 17-6, 9-9, 21-10, 18-11 en 16-12) 
De vergaderdata worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
5. Subsidieverlening wijkplatform (wel/niet eventueel randvoorwaarden). 
Na discussie besluiten we elke aanvraag om bij te dragen aan een initiatief vanuit de 
bevolking te bespreken en organisaties/inwonersinitiatieven helpen bij hun initiatieven en 
bij het verkrijgen van gemeentelijke subsidies. 
 
6. Voortgang besteding budget 2023. 

- Aanschaf 2 snelheidsmeters met smileys 
- Verplaatsen speeltoestellen Ressen naar terrein naast Gymzaal 

In plaats van 2 is het verzoek van de 4 wijkplatforms in Bemmel om 3 snelheidsmeters met 
smileys aan te schaffen. De gemeente is akkoord met de aangegeven locaties, maar wil 
slechts 1 smiley aanschaffen en die in roulatie (met de 2 op de Teselaar) op diverse plaatsen 
in Bemmel inzetten. 
Na enige discussie wordt aangegeven dat het frustrerend is dat een ambtenaar een goed 
initiatief, gedragen en betaald door de wijkplatforms om zeep helpt. Het verzoek om de 
snelheidsmeters te plaatsen volgens plan blijft gehandhaafd.  
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Zodra, op termijn, andere maatregelen het verkeer reguleren, kunnen andere locaties in 
beeld komen. 

 
Het verplaatsen van de speeltoestellen naar het terrein naast de gymzaal nabij IKC De Pius X 
duurt nog even. Hoewel de grond van de gemeente is, is het gebruiksrecht van deze grond 
overgedragen aan de Pius X. De Pius X heeft deze grond niet daadwerkelijk in gebruik 
genomen, omdat men vanuit school geen direct zicht heeft op de grond. 
Omdat het gebruiksrecht is overgedragen, kan de gemeente niets doen.  
Het wijkplatform zal dus contact moeten opnemen met de Pius X. 
 
7. Voortgang besteding budget 2024. 

a. Zebrapad tussen theaterkerk en Ponylaan (Cees en Pieter) 
b. Verbeteren fietsenstalling de Kinkel (Frank en Miranda) 

De zebra tussen de Theaterkerk en de Ponylaan wordt meegenomen in de centrumvisie. 
 
De verbeterde fietsenstalling bij de Kinkel kan redelijk snel worden gerealiseerd. De 
fietsenstalling moet wel zodanig worden aangelegd dat deze ook relatief gemakkelijk kan 
worden verplaatst. Dit in het licht van een mogelijk toekomstige verbouwing van de Kinkel. 
De verbetering van de fietsenstalling is o.a. noodzakelijk om de stalling meer diefstalproef te 
maken. 
Een afdak over de fietsenstalling trekt jongeren aan die hier dan gaan schuilen met als 
gevolg mogelijke overlast. De huisartsenpraktijk de Teselaar heeft om die reden in het 
verleden het dak van hun fietsenstalling verwijderd.  
 
8. Graffiti  
De graffiti in de Papenstraat en omgeving is verwijderd. De gemeente heeft recent een 
inventarisatie gedaan en er is opdracht gegeven om op bepaalde plaatsten de graffiti te 
verwijden. 
 
9. Rondvraag 
Het wijkplatform was door Waardwonen uitgenodigd om hun inbreng te geven bij een te 
ontwikkelen woonvisie voor Bemmel. Daarnaast waren ook wijkplatform Bemmel Oost, 
twee wijkagenten en 2 Boa’s aanwezig. We hebben gepleit voor voorzieningen voor ouderen 
en jongeren in de nieuw te bouwen/te renoveren wijken. Ook hebben wij Waardwonen 
geattendeerd op de voormalige Mariaschool. Hierin zouden we bijv. 1 of meer 
ontmoetingsruimtes voor de wijk Klappenburg kunnen realiseren (denk aan het 
huiskamerproject). Binnenkort zal de woonvisie door Waardwonen worden gepresenteerd 
en kunnen wij als wijkplatform commentaar leveren op deze visie. 
 
Naar ons idee was er, toen er nog een jongerencentrum was, minder overlast door de jeugd. 
Het voorstel is om een jongerenwerker uit de nodigen en te horen wat de behoefte is bij de 
jeugd. Dit om de huidige overlast in de parkeergarage, de Ward en de skatebaan te 
beperken.  
 



 

www.bemmelcentrum.nl  3 
 

In de Dominee Israelstraat is een grasveldje wat mogelijk kan worden ingericht als een 
speelplaats voor de jeugd. Een mevrouw had dit idee geopperd. We zullen contact met deze 
mevrouw opnemen en gaan vragen wat zij voor plannen/ideeën heeft voor dit grasveldje. 
 
De gemeente begint eind 2025 met de aanpassing van de Vossenhol als onderdeel van de 
Dorpensingel. De weg zal worden voorzien van 2 gescheiden fietspaden met op iedere 
kruising een plateau. Het Vossenhol zal dan een 30 km-weg worden. 
 
De gemeente heeft een gesprek gehad met MGZ. De gemeente is akkoord met de aanleg 
van het MGZ-court. Over het voorstel van een beweegtuin is nog nader overleg noodzakelijk. 
In principe staat de gemeente positief t.o.v. de aanleg van de beweegtuin, echter er zal 
nader overleg moeten worden gevoerd over de precieze locatie. 
  
NB:  De volgende vergadering is op:    

Dinsdag 17 december aanvang 19h30 in de Kinkel zaal BG03                                                            
 
 
 


